
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-6 

Rijeka,  14. 29. ožujka 2022. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 32. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 29. ožujka 2022. godine, s početkom u 18:30 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 
 
Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO                                       
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč. 
 

 
DNEVNI RED: 

1. Pristigli dopisi 
2. Planiranje programa Dan MO Srdoči 2022 
3. Zbor građana  
4. Razno 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Jednoglasno su usvojeni zapisnici sa 30. i 31. sjednice Vijeća MO Srdoči. 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznaje Vijeće sa prispjelim zapisnikom sa zajedničkog sastanka 
predsjednika mjesnih odbora Grada Rijeke sa Gradonačelnikom te otvara raspravu. Predsjednik 
kaže da se planira preraspodjela sredstava za komunalne prioritete na način da se 60% 
dosadašnjih sredstava koja su bila pod mjesnim odborima stave na raspolaganje direktno 
nadležnim službama Grada. Vijećnici su snažno negodovali. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Srdoči očituje se da se ne slaže sa time da se 60% sredstava komunalnih 
prioriteta preda na direktno upravljanje Gradu jer smatra da se time ne sluša glas 
stanovnika nekog područja na način kako se to može kroz komunalne prioritete.  

 
Predsjednik kaže da je pristigao dopis zgrade Srdoči 57 koji se opetovno žale što je 7 baja za 
smeće ispred njihovog ulaza na početku parkinga, traže da se ovo izmjesti na način da ispred 
svakog ulaza bude po nešto baja. 
Zaključak: 



 Uputiti će se odgovor stranci sa objašnjenjem da je u tijeku organizacija novog 
načina sakupljanja otpada  

 
Predsjednik upoznaje vijeće o pristiglom dopisu Jozić Paje predstavnika stanara Bartola Kašića koji 
u ime stanara na broju 14, 16, 10 i 12 te Gustava Krkleca 21 traži od Mjesnog odbora niz stavki 
koje bi utjecale na kvalitetu života stanara u tim zgradama. O svakoj stavci posebno predstavnik 
stanara bio je obaviješten o poduzetom ili zakonskim okvirima mjesnog odbora ili Grada po svakoj 
pojedinoj stavci. Dopis je potpisalo 60-tak građana. Redoslijedom traženog: MO nije nadležan za 
buku koja dolazi sa igrališta u kasnim noćnim satima - za to se mora zvati policija, postavljene 
košarkaške ploče koje su na igralištu u Bartola Kašića proizvode manje buke od druge vrste ploča 
koje Grad ima na raspolaganju za postavu na košarkaška igrališta, za stvaranje „disco club-a“ na 
parkiralištu tokom ljetnih večeri sa okupljanjem većeg broja mladih nije nadležan MO – potrebno je 
zvati policiju, noćno okupljanje mladih koji rade nerede i buku na platou građevine nalik skloništu 
ispod Gustava Krkleca 21 nije nadležan MO nego je potrebno zvati policiju, navedena građevina 
spada pod okućnicu navedene zgrade i građevina skloništa je u vlasništvu sustanara zgrade tj 
zgrada je odgovorna za njezino održavanje, javne stepenice koje spajaju Gustava Krkleca i Bartola 
Kašića kao i sve druge stepenice na području MO Srdoči nisu u sustavu redovnog pometanja nego 
se čiste interventno po pozivu ukoliko se prijavi da je na njima otpad koji je potrebno počistiti, MO 
nije nadležan za obuzdavanje delikvenata koji na iste stepenice bacaju staklene boce nego je 
potrebno pozvati policiju, MO ne može postaviti ploču sa ispisanim podacima o traženom javnom 
redu i miru  pored spomenutog privatnog skloništa i „terase“ koju koriste mladi delikventi, MO je već 
tražio od Odjela za komunalni sustav Grad Rijeke ali nije dobio od nadležnih službi odobrenje da 
se napravi tabla koja bi imala ispisane izvatke o vremenu kada je moguće koristiti košarkaško 
igralište.  
Zaključak: 

 Uputiti će se odgovor stranci sa objašnjenjem te zatražiti u slučaju smeća i 
razbijenih boca pometanje stepenica i igrališta  

 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom gđe Radičić koja traži ležeće policajce u ulici 
Dobriše Cesarića, te ukrasnog paravana za odvajanje kanti sa smećem od dječjeg igralište u istoj 
ulici. Paravan nije moguće postaviti iz sredstava komunalnih prioriteta niti iz redovnog održavanja, 
zamolbu za postavom usporivača prometa će se uputiti nadležnim službama. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje  
 
 
Predsjednik upoznaje članove vijeća sa zamolbom gospodina Bistrovića koji je zatražio da se u 
ulici Mate Lovraka ukoliko se ne planiraju posaditi stabla drvoreda poravnaju krugovi gdje su bila 
stabla i omogući proširenje parkirnih mjesta.  
Zaključak: 

 Podsjetiti će se nadležne službe na obećanje i plan sadnje nedostajućih stabla 
drvoreda u ulici Mate Lovraka a ako nadležne službe ne namjeravaju posaditi stabla 
da maknu rubnjake koji su bili uokolo stabala i zaravnaju površinu 

  
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa pristiglim dopisom gospođe Mavrović koja traži osmišljavanje 
načina sprečavanja odlaganja otpada i razbacivanja smeća, okupljanja sumnjivih ljudi iza kojih 
ostaju šprice u ulici Andrije Mohorovičića ispod nadvožnjaka uatoceste te traži prometni znak 
zabrane prometovanja. 
Zaključak: 

 Vijeće je stava da na ulici koja služi za prometovanje isto nije moguće zabraniti zbog 
okupljanja građana koji se ne odnose odgovorno prema okolišu i drugima. Uputiti će 
se komunalni redar da češće obiđe lokaciju te u slučaju vidljivog otpada angažiraju 
djelatnici Čistoće da počiste navedenu lokaciju, u slučaju pojave šprica zatražiti će 
se od nadležnih institucija čišćenje od šprica 

 
 



Predsjednik upoznaje vijeće sa usmenom zamolbom više građana da se od Grada Rijeke dobije 
informacija o postojećim skloništima opće namjene uslijed bojazni od prelijevanja ratnih zbivanja 
sa područja Ukrajine. Uputiti će se upit za popisom skloništa na području MO Srdoči. Vijećnik Urek 
predlaže da se vidi mogu li se organizirati čišćenja tih istih skloništa. 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom Gordane Božić kojim se traži sastanak sa 
predstavnicima Vijeća MO Sroči poradi teme radova na vodno-kanalizacijskoj infrastrukturi u ulici 
Dinka Šimunovića i najave zatvaranju iste za prometovanje od 8 do 16 sati.  
Zaključak: 

 Predsjednik će telefonski kontaktirati stranku, objasniti joj nadležnosti i mogućnosti 
reakcije Vijeća MO Srdoči po ovoj temi te uputiti u već učinjeno od strane vijeća u 
smjeru traženja izlaznog pravca iz spleta slijepih ulica Dinka Šimunovića – Ive 
Vojnovića – Josipa Voltića  

 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa dopisom Dalide Sabalić kojim se traži asfaltiranje makadamske 
slijepe ceste odvojka Diraki.  
Zaključak: 

 Vijeće MO Srdoči nema pravnu mogućnost realizirati asfaltiranje bijelih cesta no 
zatražiti će se od službi redovnog održavanja postava frezanog asfalta na ovaj 
odvojak 

 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom firme Rijekaplus koji kaže da oni nisu nadležni 
za suzbijanje neželjene vegetacije na zatvorenoj cesti dionice D233. Upitati će se Odjel za 
komunalni sustav da se na ovoj cesti suzbije neželjena vegetacija. Upitati će se Odjel za komunalni 
sustav može li se ovaj zatvoren odvojak ceste iscrtati parkirnim crtama te na taj način služi kao 
parking za automobile stanovnika koji žive u susjedstvu. 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim dopisom Katarine Perušić koja upozorava na problem 
izrazito brze vožnje kod drvoreda ulice Miroslava Krleže. Zatražiti će se od Odjela za komunalni 
sustav da osmisli način kako usporiti promet na ovoj lokaciji s obzirom da ne dopuštaju ležeće 
policajce na prometnicama kojima prometuju autobusi. 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeće sa prispjelim pozivom ravnatelja Direkcije plana, razvoja i gradnje, 
Zvonkom Štimcem, za zajedničkim sastankom na kojem će se prezentirati planirana realizacija 
uređenja raskrižja ulica Dražice – Tina Ujevića. Vijećnici će sukladno svojim obvezama javiti da li 
mogu prisustvovati navedenoj prezentaciji koja je planirana u jutarnjim satima.  
 

 
AD 2 
Predsjednik Vijeća kaže da je kontaktirao više mogućih aktera nadolazećeg programa Dan MO 
Srdoči koji se ima održati u rujnu jer predstoji velika organizacija. Kaže da bi bilo dobro da se opet 
organizira veliki koncert kao 2019. godine sa pratećim sadržajima za odrasle i djecu, koji je bio jako 
dobro posjećen. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
 
AD3 
Predsjednik upoznaje vijeće sa potrebom organiziranja zbora građana poradi od nekih građana 
tražene preregulacije prometovanja ulicama Kurirski put – Tonžino – Markovići.  
Zaključak: 

 Zbor građana „Prometna preregulacija Kurirski put – Tonžino – Markovići“ sazvati će 
se za 03.05.2022. godine u 18,30 sati na početku zatvorene ceste D233. Mjesni odbor 



ima  za obvezu zbor oglasiti na svojoj oglasnoj ploči, web stranici te u medijima. Poradi 
pozitivne prakse te informiranja što većeg broja ljudi tiskati će se cca 300 poziva sa 
objašnjenjem i prikazom 4 predložene prometne preregulacije te ubaciti u poštanske 
sandučiće stanovnika koji žive na ovom području. 

 Zatražiti će se od stručnih službi izvid mogućnosti postave zaštitne ograde za pješake 
na navedenoj trasi 

 
 
 
 
AD4 
Vijećnica Matković kaže da je bila prometna nesreća na raskrižju Miroslava Krleže i Bartola Kašića 
na izlazu sa kamionskog terminala, traži da se zamoli Rijekaplus koji na navedenoj lokaciji ima 
kamere da ih aktiviraju ukoliko nisu aktivne.  

 
 
Predsjednik traži da se pošalje podsjetnik nadležnim službama da se sanira ulegnuće na asfaltu na 
raskižju Srdoči – Mate Lovraka kod Srdoči 1. 
Predsjednik traži ad se pošalje podsjetnik nadležnim službama da se postave prometni znakovi 
ograničenom prometovanja za kamione velike tonaže na ulasku u ulicu Jurja Dobrile. 
Zaključak: 

 Uputiti će se podsjetnik nadležnim službama  
 
 
Vijećnik Urek predlaže da se zatraži od Grada Rijeke mogućnost punionice za električne automobile. 
Zaključak: 

 Upitati će Grad Rijeku za  mogućnost ovakve punionice. Predložiti će se i organiziranje 
mjesta gdje bi se mogli smjestiti 10 bicikla i 10 električnih romobila Grada Rijeke na 
punionici na kamionskom terminalu. 

 
 
Predsjednik predlaže dokument programa potpore tradicionalnom maškaranom obilasku skupina 
maškara koje organizirano njeguju maškaranu tradiciju obilazeći stara sela Srdoča, uz tradicionalni 
susret sa Zametskim maškarama. Program naziva „Ususret maškarama“ ima budžet od 300,00 kn 
reprezentacije koje se izuzimaju iz reprezentacije Vijeća MO Srdoči. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Srdoči usvojilo je program „Ususret maškarama“ 
 
 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20:22 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 

 

         Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč  

 


